
Bölgenin geleceğini birlikte inşa etmek zorundayız

MPL TV Satranç Tahtası Programı, 19 Aralık 2008

Adnan Oktar: BÜTÜN BÖLGENİN AĞABEYSİYİZ BİZ DOSTUYUZ.
HEPSİ BİZİM KOMŞUMUZ, BİNLERCE SENE, YÜZLERCE SENE İÇ
İÇE YAŞAMIŞIZ BİZ, TAMAMEN SUNİ BİR AYRILIK VAR. 
SINIRLAR AÇILSIN, VİZELER KALKSIN, GÜRÜL GÜRÜL TİCARET
YAPALIM, BAĞRIMIZA BASALIM ONLARI, BİR SEVİNÇ OLSUN,
BAYRAM OLSUN, BEREKET, BOLLUK BÖYLE HER YERİ BİR
SARSIN. Dünya da görsün bu kalleşliğin, egoistliğin, bencilliğin
çirkinliğini görsünler, bize özensinler.

Habertürk, 20 Ocak 2010 

Dünya Enerji zirvesi için Birleşik Arap Emirlikleri’nin başkenti Abu
Dabi’ye giden Başbakan Erdoğan, bölge halklarının iç içe geçtiğini,
hatta akraba olduğunu belirtti.  Erdoğan, bu “bölgede nasıl ortak
bir tarih inşa ettiysek, geleceği de birlikte inşa edeceğiz” dedi.
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